
Protokoll

Jaktstämma 2023-05-24

GERDSBO-HÄLLBY-ISLINGBY JAKTVÅRDSFÖRENING

Plats:
Bygdegården, Västerfärnebo kl. 19,00

Närvarande:
29 personer

1. Ordförande Fredrik Larsson förklarade mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställdes och godkändes med tillägg av ytterligare en punkt, 24½, angående
älgskötselområde.

3. Till ordförande att föra stämman valdes Fredrik Larsson.

4. Till sekreterare valdes Peter Gustavsson.

5. Till justeringsmän, tillika rösträknare, valdes Jens Magnusson och Kjell Wistrand.

6. En röstlängd upprättades, 29 personer varav 14 markägare.

7. Mötets utlysning godkändes.

8. Års-och revisionsberättelse för 2022-2023 föredrogs av Fredrik Larsson, samt av Peter Gustavsson. Dessa
godkändes av jaktstämman.

9. Stämman beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen det gångna jaktåret.

10. Det beslutades om oförändrade arvoden till nästkommande jaktår.

11. Till ordförande 2023-2024 valdes Marcus Lindholm.

12. Till styrelseledamöter beslutades omval på två år för Jakob Wahlman och nyval på två år för Rikard
Bergström. Sitter kvar på 1 år gör Andreas Wistrand, Per Andersson, Viktor Ahlm Hemlin och Mikael
Strömvali.

13. Till styrelsesuppleanter på ett år valdes Peter Gustavsson och Tom Bergman.

14. Till revisorer på ett år valdes Anders Björner och Anders Lindholm.

15. Till revisorssuppleant på ett år valdes Fredrik Larsson.

16. Tilljaktledare valdes;
• För Gärdsbo; Marcus Lindholm, vice jaktledare Janne Bergman
• För Hällby/Islingby; Arne Hemlin, vice jaktledare Göran Hemlin

Till ombud för kretsen valdes valda j aktledare med vice som ersättare.

17. Till valberedningen valdes; Per Andersson (sammankallande) och Peter Eriksson.

18. Avgifter för medlemskap beslutades vara oförändrat för stort kort, dvs 3 500 kr/år. Efter omröstning även
oförändrat för litet jaktkort, dvs 2 500 kr/år.

19. Avgift för gästkort beslutades efter omröstning vara oförändrat, dvs 100 kr/dag och gäst.
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20. Nya ansökningar.
• Wilhelm Bengtsson (Gärdsbo), stort kort- bifölls (14 mot 0)
• Emil Andersson (Hällby/lslingby), stort kort- bifölls (12 mot 2)
• Magnus Hellström (Hällby/Islingby), stort kort - efter två slutna omröstningar med lika antal röster

både för och emot föreslogs istället en omröstning om huruvida lotten skulle avgöra eller om ett
medlemskap på 1 prövoår skulle bifallas. Efter omröstning bifölls ett prövoår med rösterna 10 mot 4.

21. Startdatum för älgjakten beslutades till den 9:e oktober.

22. Kronvilt; inför det andra av tre år av förvaltningsplanen är fördelningen 2 hjortar, 4 hindar och 4 kalvar.
Styrelsen informerade även att extra tilldelning kan ges av länsstyrelsen vid behov.

23. Samjakt; inget datum föreslogs varför samjakt ej beslutades.

24. Förslag til nya stadgar. Årsstämman kunde inte enas om ifall nya stadgar skulle tas fram vid den här
tidpunkten. Frågan bordlades till nästa år.

24½. Älgskötselornråde; Dan Aldén föreslog att vi istället för ett licensområde skall se över möjligheten att gå
med i ett älgskötselområde. Det beslutades att styrelse får i uppdrag att till ett markägarmöte presentera ett
förslag på hur en sådan övergång kan ske och även påvisa för-och nackdelar i frågan.

25. Övriga frågor.
Styrelsen ville informera om ett förslag som framkom vid senaste styrelsemötet från Hällby/lslingby om
avskjutning av älg. Förslaget är 4 vuxna (3 tjurar och 1 ko) plus 6 kalvar.

Frågan om när föreningen skall få betalsystemet Swish kopplat till föreningens konto togs upp. Styrelsens svar är
att det är på gång, men inget var klart vid tidpunkten för jaktstämman.

Styrelsen fick i uppdrag att försöka sänka arrendekostnaden för marken som ägs av Naturvårdsverket.

Det beslutades att jaktledare har rätt att besluta om eventuell rovdjursjakt på våra marker.

Älgmötet inför älgjakten skall hållas den 5.e oktober.

26. Fredrik Larsson förklarade stämman för avslutad och tackades även av som ordförande med blommor.
Ordfo ·andeklubban lämnades över till vår nya ordförande Marcus Lindholm. Föreningen bjöd som vanligt på
kaffe ch dopp.

Justeras

Jens Magnusson

Zn
Kjell Wistrand


